
king. De sector is 800 miljard 
dollar groot. De belangrijkste 
speler is Walmart, de grootste 
retailer ter wereld die de helft van 
zijn omzet met eten behaalt. 
Walmart was het grote voorbeeld 
van Bezos. Maar Amazon is op de 
beurs allang meer waard dan het 
detailhandelswonder uit een vorig 
tijdperk. 

Walmart zit niet stil, het nam 
vorig jaar voor 3 miljard dollar 
e-commercebedrijf Jet.com over. 
Het bedrijf maakte op de dag van 
het bod op Whole Foods bekend 
voor 310 miljoen dollar online 
retailer Bonobos te kopen. Amazon 
ging daar vervolgens overheen met 
de bekendmaking van de overname 
van Prime Wardrobe, een nieuwe 
dienst voor abonnementhouders 
die klanten de mogelijkheid geeft 
om kleding, schoenen en accessoi-
res te proberen voordat ervoor 
wordt betaald. Weer reageerden 
beleggers extreem nerveus. 
Gevestigde namen zoals Macy’s, 
Nordstrom, Gap, American Eagle 
Outfitters en het moederbedrijf 
van de merken Ann Taylor en 
Dress Barn gingen op de beurs 
onderuit. 

Hoewel Amazon inclusief 
Whole Foods nog geen 1,5 procent 
van de detailhandel zou controle-
ren, schreef Reich in een bijdrage 
op Facebook over de concurrentie: 
“Binnen tien jaar kunnen ze 
verdwenen zijn. Als het op deze 
snelheid doorgaat, zullen Amazon, 
Google, Apple mogelijk samen met 
Microsoft en Facebook de Ameri-
kaanse economie domineren. Let 
op als ze ook de financiële wereld 
en de media gaan overnemen.” 

Amazon is in stilte al volop 
bezig in de financiële wereld met 
leningen aan kleine verkopers en 
het nauwkeurig analyseren van 
transactiedata. Het bedrijf heeft nu 
al 340.000 werknemers en is de 
belangrijkste werkgever in de stad 
Seattle. Amazon zal volgens Stone 
echter blijven uitbreiden totdat 
“niemand meer in de weg staat”. 
Beleggers lijken ervan uit te gaan 
dat dat gaat lukken.
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Zalig  
nietsdoen

oewel er in de 
financiële sector 
zelden fouten worden 

gemaakt, leek het ons uit het 
oogpunt van transparantie wel 
zo fijn om de burger een faire 
indruk te geven van de kwaliteit 
van de financiële zorgverleners. 
Zijn de zorgen over de operatio-
nele risico’s terecht? Laten we 
het even met u afkaarten.

Na een diepgravende enquête 
zijn we verheugd u te mogen 
meedelen, dat er vrijwel nergens 
ziekenhuis-achtige beleggingen 
plaatsvonden. Opvallend was 
hoe alert, spitsvondig en briljant 
de beslissingen uitpakten. 
Niemand van de specialisten die 
aan ons onderzoek meewerkten 
(we haalden ruim 0,7 procent) 
had ooit de dollar verkeerd 
voorspeld. Slechts twee van de 
zeven geïnterviewden hadden 
de crash van 2008 niet zien 
aankomen en de rentestijging in 
2018 was door iedereen 
voorzien. Tot dusverre kwalifi-
ceerde zich dus nog niemand 
voor ons Patienceregister.

Zelfs de cliënten die aanvan-
kelijk het schip ingingen in 2008, 
zijn er daar tien jaar later stijlvol 
en rijker uitgekomen, ook al had 
de dienstdoende financiële 
specialist daar al die tijd bij 
liggen slapen. Zalig nietsdoen is 
in ons vak een zegen voor de 
cliënt. Daarom luidt het motto 

van ons register: van patiënt tot 
patience: geduld is onze 
troefkaart in bange tijden!

Gelukkig mógen we in deze 
tijden van overregulering ook 
vrijwel niets meer doen. Onze 
cliënten doen er echter hun 
voordeel mee: redeloos, 
reddeloos, radeloos, maar 
sprakeloos rijk. Nee, deden wij 
financiële experts er vroeger 
nog alles aan om de verschillen 
tussen arm en rijk flink kleiner te 
maken, tegenwoordig is dat 
praktisch uitgesloten. Het 
maatschappelijk klimaat lijkt 
daarvoor verhard: clients first 
leidt tot een grove tweedeling in 
de samenleving. De keerzijde 
hiervan is minstens even 
hardvochtig: wachten wij lang 
genoeg, dan wacht ons 
uiteindelijk allen een opname in 
het Patience-register, voor de 
schaamteloze rijkdom die wij 
hebben teweeggebracht.

Voor u op vakantie gaat, 
vergeet u niet de sloten en de 
rente goed vast te zetten?

In navolging van de succesvolle introductie van het 
Patiëntenregister in de medische sector trekken we nu 

ook in de financiële sector alle registers open. 
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